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Datum: 22 juni 2021

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag:  VVD

Onderwerp: Internetverbinding Zwijndrecht 

Geacht college, 

De VVD maakt zich zorgen over het trage internet in Zwijndrecht, zeker nu sinds maart 2020 

voor steeds meer inwoners geldt dat hun woonomgeving ook hun werkomgeving is 

geworden.

Zeker door de pandemie die ons heeft getroffen maken veel inwoners van Zwijndrecht veel 

meer gebruik van hun internet dan voorheen.

 

Nu is Zwijndrecht v.w.b. de verbindingen van het internet een van de gemeentes die echt 

achteraan loopt in het aanleggen en aansluiten van haar inwoners op een snellere verbinding.

Glasvezelverbindingen zijn in Nederland bijna standaard en in Zwijndrecht is minder dan 5% 

aangesloten op een dergelijk netwerk, dit is schrikbarend laag.

In Nederland zijn we inmiddels over de 50% en in onze buurgemeente Hendrik Ido Ambacht 

(soms dus zelfs aan de overkant van de straat voor sommige inwoners van Zwijndrecht) ligt 

dit op meer dan 90% en Zwijndrecht blijft dan enorm achter met nog geen 5%.

 

We weten dat het de wens van bewoners moet zijn die leveranciers ertoe brengt de 

aansluiting operationeel te maken. We vragen ons echter af wat de gemeente extra kan doen 

om hieraan verandering te brengen in het belang van haar inwoners.

 

Robert Kreukniet

VVD


